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PROTOKÓŁ 

XLIII Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października 2021 r. 

XLIII Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 14:00 do godz. 16:25. 

Na ogólną liczbę 21 radnych, obecnych było 20 radnych, co stanowi kworum, przy którym 

Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem:  

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/sesje_rady_miejskiej.htm 
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Otwarcie obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady XLIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na początku chciałam prosić, aby wszyscy radni, 

chcący zabrać głos podczas sesji, podchodzili do mikrofonów, ponieważ mówienie z dala od 

mikrofonu nie jest słyszalne w transmisji obrad, ani nie zostanie odnotowane do protokołu.  

Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: Burmistrza, zastępców Burmistrza oraz 

szanownych radnych. 
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Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 21 radnych, co stanowi kworum. Teraz bardzo proszę o potwierdzenie swojej 

obecności na tabletach. Proszę o potwierdzenie Kworum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, materiały na dzisiejszą sesję 

otrzymaliście w dniu 20 października 2021 r. W dniu wczorajszym zgodnie z zapowiedzią 

zostały przekazane materiały uzupełniające do druku nr 9 i 10 projektu uchwały zmieniającego 

Uchwałę Nr XXXI/268/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2020 r. 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2021 r. oraz projektu uchwały 

zmieniającego Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2021-2024 

przyjętą Uchwałą Nr XXXI/267/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 

22 grudnia 2020 r. Wszystkie dodatkowe materiały zostały udostępnione w aplikacji eSesja. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania i uwagi do porządku obrad?  

Brak uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych uwag, to przechodzimy do realizacji 

porządku obrad2. 

Przedstawienie sprawozdania z działalności Młodzieżowej Rady 

Gminy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Bardzo proszę o przedstawienie sprawozdania Annę Kozioł 

radną Młodzieżowej Rady Gminy3. 

Anna Kozioł przedstawiła zgromadzonym sprawozdanie z działalności Młodzieżowej Rady 

Gminy. 

 
1 Lista obecności. 
2 Zawiadomienie i porządek obrad sesji. 
3 Sprawozdanie z działalności Młodzieżowej Rady Gminy. 
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Przyjęcie informacji: 

O stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/20214 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do przyjęcia informacji o stanie realizacji 

zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. Sprawozdanie zostało szczegółowo 

przedstawione przez dyrektora Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek panią Marzennę 

Staroszczyk i omówione podczas obrad wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej 

w dniu 18 października oraz na Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. Zapraszam panią 

Staroszczyk do przedstawienia krótkiego podsumowania informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych. 

Pani Marzenna Staroszczyk przedstawiła Radnym informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. 

Jeśli nie, stwierdzam, że Rada Miejska przyjęła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 bez uwag. 

O zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 36 

i art. 37 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym5 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Kolejny punkt to przyjęcie informacji o zgłoszonych 

żądaniach i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 36 i art. 37 ustawy z dnia 27 marca 

2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym wynikających z uchwalenia 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Informację przedstawi architekt 

miejski pani Magdalena Wolańska. 

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła Radnym informacji o zgłoszonych żądaniach 

i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 36 i art. 37 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. 

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym wynikających z uchwalenia miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego. 

 
4 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. 
5 Informacja o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 36 i art. 37 ustawy z dnia 

27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym wynikających z uchwalenia miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję, otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli nie ma 

żadnych pytań stwierdzam, że Rada Miejska przyjęła informację o zgłoszonych żądaniach 

i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 36 i art. 37 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. 

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym bez uwag. 

w sprawie podatku rolnego na 2022 rok6 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do przyjęcia informacji w sprawie podatku 

rolnego na 2022 rok. Informację przedstawi pani Sabina Schnura – kierownik referatu 

podatkowego. 

Pani Sabina Schnura przedstawiła Radnym informację w sprawie podatku rolnego na 2022 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję, otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli nie ma 

żadnych pytań stwierdzam, że Rada Miejska przyjęła informację w sprawie podatku rolnego na 

2022 rok. 

w sprawie podatku leśnego na 2022 rok7 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Kolejny punkt to przyjęcie informacji w sprawie podatku 

leśnego na 2022 rok. Informację przedstawi pani Sabina Schnura – kierownik referatu 

podatkowego. 

Pani Sabina Schnura przedstawiła Radnym informację w sprawie podatku leśnego na 2022 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję, otwieram dyskusję. Jeśli nie ma żadnych pytań 

stwierdzam, że Rada Miejska przyjęła informację w sprawie podatku leśnego na 2022 rok. 

 
6 Informacja w sprawie podatku rolnego na 2022 rok 
7 informacji w sprawie podatku leśnego na 2022 rok 
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Podjęcie uchwał w sprawach:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

1. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk nr 1; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk nr 18. Projekt uchwały był omawiany 

podczas wspólnego posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich w dniu 

18 października 2021 r. Poproszę panią Sabinę Schnurę – kierownik referatu podatkowego 

o krótkie przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Sabina Schnura przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci 

dyskusji. Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 1? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i  „wstrzymujących się”9. 

Uchwała została oznaczona pod nr XLIII/345/202110 

 
8 Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
9 Wynik głosowania. 
10 Uchwała nr XLIII/345/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października 2021 roku w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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2. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych – 

druk nr 2; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk nr 211. Projekt uchwały był 

omawiany podczas wspólnego posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich w dniu 18 października 2021 r. Proszę panią Sabinę Schnurę – kierownik referatu 

podatkowego o krótkie przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Sabina Schnura przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci 

dyskusji. Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 2? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i  „wstrzymujących się”12. 

Uchwała została oznaczona pod nr XLIII/346/202113 

3. likwidacji Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Strzelcach 

Opolskich – druk nr 3; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie likwidacji 

Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Strzelcach Opolskich – druk nr 314. Projekt uchwały 

był omawiany podczas wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Strzelcach 

 
11 Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

12 Wynik głosowania. 
13 Uchwała nr XLIII/346/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października 2021 roku w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
14 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Strzelcach Opolskich. 
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Opolskich w dniu 18 października 2021 r. Proszę panią Marzennę Staroszczyk – dyrektor 

Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek o przedstawienie po krótce projektu uchwały. 

Pani Marzenna Staroszczyk przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Proszę pana Marka Zarębskiego o opinię Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Pan Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci 

dyskusji. Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 3? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie likwidacji Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego 

w Strzelcach Opolskich została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.15 

Uchwała została oznaczona pod nr XLIII/347/202116 

4. nadania statutu Młodzieżowej Radzie Gminy Strzelce Opolskie – 

druk nr 4; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu w sprawie nadania statutu 

Młodzieżowej Radzie Gminy Strzelce Opolskie – druk nr 417. Projekt uchwały przedstawi pani 

Aneta Czarny – koordynator Młodzieżowej Rady Gminy. 

Pani Aneta Czarny przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Marka Zarębskiego o opinię Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Pan Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję.  

 
15 Wynik głosowania. 
16 Uchwała nr XLIII/347/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października w sprawie likwidacji 

Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Strzelcach Opolskich 
17 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Radzie Gminy Strzelce Opolskie. 
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Pan Henryk Rudner dopytał o zapis w paragrafie 2 pkt 2 statutu Młodzieżowej Rady Gminy, 

dlaczego uczniowie, którzy zamieszkują gminę Strzelce Opolskie ale uczęszczają do szkół 

w innej gminie nie mogą być członkami rady. Dlaczego nie mają prawa wyborczego i są z tego 

wykluczeni? 

Pani Marzenna Staroszczyk wyjaśniła radnym, że ordynacja wyborcza zawęża tę formułę, 

prawo do głosowania przysługuje uczniom zamieszkałym na terenie gminy, a ci co uczęszczają 

do szkoły w Opolu nie mają możliwości bycia członkiem MRG. Statut został wypracowany z 

Młodzieżową Radą Gminy, która nie zgłaszała uwag do tego punktu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 4? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Radzie Gminy Strzelce 

Opolskie została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.18 

Uchwała została oznaczona pod nr XLIII/348/202119 

5. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 

3 lat – druk nr 5; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat – druk nr 520. Projekt uchwały 

przedstawi pani Ewa Hałek – dyrektor Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego. 

Pani Ewa Hałek przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Henryka Skowronka o opinię Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię w/w komisji. 

 
18 Wynik głosowania. 
19 Uchwała nr XLIII/348/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października 2021 roku w sprawie 

nadania statutu Młodzieżowej Radzie Gminy Strzelce Opolskie. 
20 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci 

dyskusji. Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 5? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy na okres do 3 lat została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.21 

Uchwała została oznaczona pod nr XLIII/349/202122  

6. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich Nr 

XXXVII/319/09 z dnia 24 czerwca 2009 r. w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego w Strzelcach 

Opolskich do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 

administracji publicznej – druk nr 6; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającego uchwałę 

Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich Nr XXXVII/319/09 z dnia 24 czerwca 2009 r. 

w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego w Strzelcach 

Opolskich do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej – druk 

nr 623. Projekt uchwały przedstawi pani Ewa Hałek – dyrektor Gminnego Zarządu Mienia 

Komunalnego. 

Pani Ewa Hałek przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Henryka Skowronka o opinię Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię w/w komisji. 

 
21 Wynik głosowania. 
22 Uchwała nr XLIII/349/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października 2021 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat. 
23 Projekt uchwały w sprawie zmieniającego uchwałę Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich Nr XXXVII/319/09 

z dnia 24 czerwca 2009 r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego 

w Strzelcach Opolskich do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 6? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich Nr XXXVII/319/09 z dnia 24 czerwca 2009 r. w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego w Strzelcach Opolskich do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej została przyjęta 

przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.24 

Uchwała została oznaczona pod nr XLIII/350/202125 

7. likwidacji samorządowego zakładu budżetowego o nazwie Centrum 

Rekreacji Wodnej i Sportu „Strzelec” w Strzelcach Opolskich w celu 

jego przekształcenia w jednostkę budżetową o nazwie Miejski Ośrodek 

Sportu i Rekreacji w Strzelcach Opolskich – druk nr 7; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie likwidacji 

samorządowego zakładu budżetowego o nazwie Centrum Rekreacji Wodnej i Sportu „Strzelec” 

w Strzelcach Opolskich w celu jego przekształcenia w jednostkę budżetową o nazwie Miejski 

Ośrodek Sportu i Rekreacji w Strzelcach Opolskich – druk nr 726. Sprawa była przedstawiana 

podczas obrad wspólnej komisji Rady Miejskiej w dniu 18 października 2021 r. Poproszę 

o przedstawienie po krótce projektu uchwały panią burmistrz  Marię Feliniak. 

Pani Maria Feliniak przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Marka Zarębskiego o opinię Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

 
24 Wynik głosowania. 
25 Uchwała nr XLIII/350/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października 2021 roku w sprawie  

zmiany uchwały Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich Nr XXXVII/319/09 z dnia 24 czerwca 2009 r. w sprawie 

upoważnienia Dyrektora Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego w Strzelcach Opolskich do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 
26 Projekt uchwały w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego o nazwie Centrum Rekreacji 

Wodnej i Sportu „Strzelec” w Strzelcach Opolskich w celu jego przekształcenia w jednostkę budżetową o nazwie 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Strzelcach Opolskich 
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Pan Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 7? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego 

o nazwie Centrum Rekreacji Wodnej i Sportu „Strzelec” w Strzelcach Opolskich w celu 

jego przekształcenia w jednostkę budżetową o nazwie Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji 

w Strzelcach Opolskich została przyjęta przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”.27 

Uchwała została oznaczona pod nr XLIII/351/202128 

8. uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie gminy Strzelce Opolskie” – druk nr 8 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Strzelce Opolskie” 

– druk nr 829. Projekt uchwały przedstawi pan Jacek Kusidło – kierownik referatu Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska. 

Pan Jacek Kusidło przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Henryka Skowronka o opinię Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Jeśli nie ma 

żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

 
27 Wynik głosowania. 
28 Uchwała nr XLIII/351/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października 2021 roku w sprawie 
likwidacji samorządowego zakładu budżetowego o nazwie Centrum Rekreacji Wodnej i Sportu „Strzelec” w 

Strzelcach Opolskich w celu jego przekształcenia w jednostkę budżetową o nazwie Miejski Ośrodek Sportu i 

Rekreacji w Strzelcach Opolskich.   
29 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

gminy Strzelce Opolskie”   
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Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 8? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie gminy Strzelce Opolskie” została przyjęta przy 20 

głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.30 

Uchwała została oznaczona pod nr XLIII/352/202131 

9. zmieniającej Uchwałę Nr XXXI/268/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Strzelce Opolskie na 2021 r. – druk nr 9 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającego Uchwałę 

Nr XXXI/268/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2020 r. 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2021 r. – druk nr 932. Projekt 

uchwały przedstawi pan Piotr Szuba – Skarbnik Gminy. 

Pan Piotr Szuba przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Jeśli nie ma 

żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 9? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XXXI/268/2020 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

 
30 Wynik głosowania. 
31 Uchwała nr XLIII/352/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października 2021 roku w sprawie 
uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Strzelce Opolskie”. 
32 Projekt uchwały w sprawie zmieniającego Uchwałę Nr XXXI/268/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2021 r. 



 Protokół  z XLIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października 2021 r. 

 

14 
 

Strzelce Opolskie na 2021 r. została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się”.33 

Uchwała została oznaczona pod nr XLIII/353/202134 

10. zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2021-2024 przyjętą Uchwałą Nr XXXI/267/2020 Rady 

Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2020 r – druk nr 

10 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającego 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2021-2024 przyjętą Uchwałą 

Nr XXXI/267/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2020 r – druk 

nr 1035. Projekt uchwały przedstawi pan Piotr Szuba – Skarbnik Gminy. 

Pan Piotr Szuba przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 10? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2021-2024 przyjętą Uchwałą Nr XXXI/267/2020 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2020 r. została przyjęta przy 20 głosach „za”, 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.36 

 
33 Wynik głosowania. 
34 Uchwała nr XLIII/353/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października 2021 roku 

zmieniającego Uchwałę Nr XXXI/268/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2020 r. 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2021 r. 
35 Projekt uchwały w sprawie zmieniającego Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 

2021-2024 przyjętą Uchwałą Nr XXXI/267/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2020 

r. 
36 Wynik głosowania. 
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Uchwała została oznaczona pod nr XLIII/354/202137 

11. nadania nazwy terenowi zielonemu w Strzelcach Opolskich – druk nr 

11 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy terenowi zielonemu w Strzelcach Opolskich – druk nr 1138. Sprawa była przedstawiana 

podczas obrad wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej w dniu 18 października 

2021 r. Proszę o przedstawienie po krótce projektu uchwały pana Burmistrza – Tadeusza Goca. 

Pan Tadeusz Goc przedstawił radnym uzasadnienie i projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Bogdana Małychę o opinię Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Pan Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę.  Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 11? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie nadania nazwy terenowi zielonemu w Strzelcach 

Opolskich została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.39 

Uchwała została oznaczona pod nr XLIII/355/202140 

 

 

 
37 Uchwała nr XLIII/354/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października 2021 roku 
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2021-2024 przyjętą Uchwałą Nr 

XXXI/267/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2020 r. 
38 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy terenowi zielonemu w Strzelcach Opolskich. 
39 Wynik głosowania. 
40 Uchwała nr XLIII/355/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 października 2021 roku w sprawie 

nadania nazwy terenowi zielonemu w Strzelcach Opolskich 
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Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołu? Jeśli nie ma 

uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.   

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Pana Burmistrza o przedstawienie sprawozdania.41 

Pan burmistrz Tadeusz Goc przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami. 

Pytania do Sprawozdania Burmistrza 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania do sprawozdania? 

Radny Henryk Skowronek zapytał o pieniądze przyznane z programu Polskiego Ładu, dodał, 

że cieszy informacja o tym, że otrzymaliśmy pieniądze na remont stadionu, ale nasze priorytety 

są inne. Zapytał czy będziemy ponownie aplikować jeśli pojawi się taka szansa o dodatkowe 

środki na przebudowę ul. M. Prawego i budowę sieci sanitarno-kanalizacyjnej. 

Radna Agnieszka Knopik zapytała burmistrza czy gmina zna jakie były kryteria przy 

przyznawaniu środków finansowych w ramach Polskiego Ładu? W audycji Radia Opole można 

było usłyszeć, że województwo opolskie dostało bardzo duże środki - 500 milionów. Podano, 

że kryterium było uzależnione od liczby mieszkańców w gminach, radna zauważa, że to się nie 

zgadza, bo mniejsze gminy na Opolszczyźnie np. Głogówek, Byczyna, dostały więcej środków 

finansowych niż większe. Czy w gminie Strzelce Opolskie nie ma ważniejszych inwestycji niż 

rozbudowa stadionu? 

Burmistrz Tadeusz Goc potwierdził, że o kryteriach dowiadujemy się z mediów, na etapie 

składania wniosków nie były one znane, środki przyznawane były nieoptymalnie, teraz trzeba 

przeanalizować czy projekt stadionu można jeszcze zmodyfikować. Pan Goc dodał,  że na 

pewno nie można skierować tych środków na inny cel. Nie jest to nasza najważniejsza 

inwestycja, gmina mogła zgłosić trzy projekty, najważniejszą i jako pierwszą były zadania 

drogowe, drugie zadanie dotyczyło poprawy środowiska poprzez budowę nitki kanalizacji i 

w trzeciej kolejności projekt, na który właśnie otrzymaliśmy dofinansowanie czyli 

modernizacja stadionu. Warto podkreślić, że poprzez zmianę systemu podatkowego gminy 

stracą dochody rzędu około 10 milionów, która częściowo zostanie zrekompensowana przez 

dotację ale będzie ona skierowana na zadania, to są przykłady ograniczania samorządności 

 
41 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
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i woli rady. Szkoda, że dostaliśmy tak mało, ale i tak cieszymy się, że gmina dostała środki. 

Nie ma żadnych dróg odwoławczych od tej decyzji. Przy zadaniach mamy ograniczone pole, 

będziemy starać się o środki z innych projektów krajowych, wojewódzkich z jasnymi 

kryteriami, mamy nadzieję, że uda nam się po nie sięgać. 

Pan Marek Zarębski dodał, że na posiedzeniu komisji oświaty dyskutowano na ten temat, jest 

to dobra wiadomość, że akurat na stadion zostały przyznane środki w Polskim Ładzie, ale w 

skali priorytetów warto podkreślić, że ważniejszym było zgłoszenie na przykład szkoły na 

Mokrych Łanach, bo można by rozwiązać problem przedszkolno-żłobkowy. Jeśli znajdą się 

jakieś szanse na pozyskanie środków, warto zrealizować taki projekt placówki oświatowej dla 

rodziców, którzy potrzebują opieki nad dziećmi by móc pracować. Radny zapytał, czy projekt 

na modernizację stadionu będzie musiał być z uwagi na wzrost cen zmieniony i okrojony. 

Burmistrz Tadeusz Goc wyjaśnił radnym, że projekt stadionu był nakierowany na stadion 

lekkoatletyczny, bo takie były kryteria ministerstwa sportu, tam były do pozyskania pieniądze. 

Po przeanalizowaniu szczegółowych zapisów techniczno-projektowych może będzie trzeba 

pewne elementy wyeliminować, stadion ma być przyjazny dla większej sfery sportowców, 

biegaczy, mieszkańców. Gmina chce zrealizować projekt bo dofinansowanie jest w wysokości 

90 %.  

Pani Danuta Foryt zabrała głos w sprawie remontu stadionu, przypomniała, że temat 

podejmowany był od kilkunastu lat, jest wyczekiwany przez mieszkańców i jest potrzebny. Nie 

ma już innego miejsca na wszelkie zawody sportowe. Zadbajmy też o tych co już w gminie 

mieszkają i płacą tu podatki. 

Burmistrz dodał, że gmina wsłuchuje się w potrzeby różnych grup społecznych i ma cały 

katalog zadań do realizacji, który wynika ze zgłaszanych potrzeb.  

Wnioski, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne, informuję, że obchody dnia 11 listopada  rozpoczną się tradycyjnie mszą świętą 

o godzinie 9.00 zapraszam radnych, ze względów epidemiologicznych nie będzie wspólnego 

składania kwiatów, otwieram dyskusję. 

Radny Piotr Pospiszyl zapytał, kiedy i czy będzie podejmowana sprawa petycji, którą otrzymali 

radni. Przewodnicząca odpowiedziała radnemu, że temat został skierowany do rozpatrzenia na 

posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
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Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Na ostatniej sesji nie złożono żadnych 

interpelacji i zapytań.  

Przewodnicząca podziękowała burmistrzowi za realizację wniosku radnej Ireny Kaczmarek 

w sprawie utworzenia w ratuszu tablicy pamiątkowej z Honorowymi Obywatelami Gminy 

Strzelce Opolskie. 

Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

interpelacje i zapytania radnych. Czy ktoś z państwa chce złożyć interpelacje lub zapytanie, 

proszę o przygotowanie ich na piśmie i złożenie do końca tygodnia42. 

Radna Danuta Foryt poprosiła o głos by zapytać burmistrza o temat wpływu ekwiwalentu 

w sprawie niepobierania opłaty targowej oraz o budowę domu pogrzebowego na cmentarzu. 

Burmistrz Tadeusz Goc wyjaśnił radnej, że gmina otrzymała ekwiwalent wyliczony na 

podstawie roku 2019, za rok obecny przyjmiemy w budżecie wyszacowaną kwotę, nie ma 

żadnej informacji czy w przyszłym roku opłata będzie mogła być pobierana oraz odpowiedział, 

że gmina przygotowuje się do odpowiednich dokumentów i zgód do przetargu na budowę domu 

przedpogrzebowego w najbliższych tygodniach. 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do punktu sprawy organizacyjne Rady 

Miejskiej. 

Analiza Oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich  

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Szanowni Państwo, zgodnie z artykułem 24h ustęp 

1 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym każdy radny zobowiązany był do 

złożenia oświadczenia majątkowego w terminie do 30 kwietnia 2021 r. wg. stanu na dzień 

31 grudnia 2020 r. Informuję, że wszyscy radni złożyli swoje oświadczenia majątkowe 

w ustawowym terminie. W złożonych oświadczeniach nie stwierdzono żadnych istotnych 

uchybień, a drobne nieprawidłowości były korygowane na bieżąco przez zainteresowanych. 

 
42 Zapytanie złożone przez radną. 
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Zgodnie z art. 24 h ustęp 6 cytowanej wyżej ustawy oświadczenia radnych zostały przekazane 

do Urzędu Skarbowego w Strzelcach Opolskich. Kopie tychże oświadczeń złożono na ręce 

Burmistrza Strzelec Opolskich. Urząd Skarbowy również dokonuje analizy, której wyniki 

i uwagi zostaną przekazane nam do 31 października 2021 r. Te z kolei przekażę Państwu 

niezwłocznie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci dyskusji. 

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Ustalam termin kolejnej, XLIV Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich na dzień 24 listopada 2021 roku o godz. 14.00. 

Zamknięcie obrad XLIII sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zamykam obrady XLIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. 

Zamknięcia obrad XLIII sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

 

Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

 

Protokół sporządziła: Małgorzata Kielan 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


